No Excuses, Take the Census Messaging
English and Traditional Chinese

English

How to Verify a Census Worker 
· How to verify a Census worker
· A Census worker will have
· An identification badge with the following information
· Their photograph
· A U.S. Department of Commerce Watermark
· An expiration date
· Census workers may also carry a bag or equipment with the U.S. Census Bureau logo

5 Ways You Can Help
· 5 ways you can help
· 1. Have your friends done the Census? Text them now!
· 2. A quick post on your social media account can make a difference. Don’t be shy!
· 3. Have you checked in with your Tia Rosita? Give her a call, tell her about the Census. What are you waiting for?
· 4. Show us your style! Take a Census selfie. Make it official!
· 5. We know you’re online right now! Email your coworker to take the Census. Give them some online encouragement!
· Do the Census today!
· Online: my2020census.gov
· Call: 844-330-2020
· Respond by mail

Stop Scrolling. We’re talking to YOU!
· Stop scrolling. We’re talking to you!
· The 9 question survey helps provide funding for your neighborhood. 
· Visit my2020ensus.gov or call 844-330-2020
· Do it TODAY!









Traditional Chinese繁體中文

如何查證人口普查員身份
· 如何查證人口普查員身份
· 人口普查員會有
· 一個包含以下訊息的識別徽章
· 人口普查員照片
· 美國商務部浮水印
· 到期日
· 人口普查員還會攜帶印有美國人口普查局標誌的背包或器材

五個協助人口普查的方法
· 五個協助人口普查的方法
· 1. 您的朋友參與人口普查了嗎？現在就傳簡訊詢問他們！
· 2. 在您的社群媒體帳戶上發短文鼓勵大家參與，改變社會現況。不要害羞，趕快行動！
· 3. 聯絡姑媽阿姨了嗎？趕快打電話告訴她們關於人口普查的訊息。您還在等什麼？
· 4. 展現自我風格，來一張人口普查自拍，有圖為證！
· 5. 我們知道您現在在線上！發電郵給同事提醒他們參與人口普查，在網上給他們一些鼓勵！
· 今天就參與人口普查！
· 網站：my2020census.gov
· 電話：844-330-2020
· 郵寄參與

不要再滑手機了！說的就是您！
· 不要再滑手機了，說的就是您！
· 九個問題的人口普查能協助提供資金給您的社區。
· 請上網站my2020ensus.gov或撥打電話844-330-2020
· 今天就行動！
